
Zápisnica z finančnej komisie zo dňa 15.6.2021 

 

Prítomní členovia FK:   Ing. Peter Dinga, Dagmar Ďurišová,  Katarína Gajdošová,         

                                         Ing. Jaroslav Holota, Mgr. Daniela Kontinová, Janka Masárová 

Ostatní prítomní:  Ing. Alena Hrušová,  Ing. Mgr. Renáta Saková 

 

Program rokovania finančnej komisie: 
1. Otvorenie 

2. Záverečný účet obce za rok 2020 

3. Záver 

 

1.Predseníčka finančnej komisie privítala všetkých prítomných a oboznámila ich o programe 

rokovania FK. 

 

2.Jediným bodom rokovania bol Záverečný účet obce Vaďovce za rok 2020, ktorý má byť 

predložený na schválenie obecnému zastupiteľstvu. Išlo o objasnenie sumy 4491,05 €. V 

záverečnom účte za rok 2020, má byť na str.11 uvedené, že ide o opravu chybnej evidencie 

rezervného fondu z minulých rokov. Keďže rezervný fond bol v minulom roku už 

opravovaný, nebolo zrejmé, kde nastala opäť chyba a prečo sa má RF znovu opravovať. Preto 

členovia komisie, p. Dinga., p. Holota a p. Kontinová požiadali opätovné vysvetlenie.  

Ekonómka obce, p. Hrušová sa ujala slova a všetkým zúčastneným povedala, že na minulej 

finančnej komisii sa ZÚ 2020 dostal do fázy, že všetci poslanci boli spokojní s údajmi v ňom 

zapísanými, jediné čo bolo sporné bol rozdiel 4484,37€ v hospodárení, ktorý sme nazvali 

korekcia RF z minulých rokov. Následne p. Hrušová predložila všetkým členom komisie 

tabuľky, v ktorých postupne vysvetľovala  ako to je s reálnymi peniazmi a kde sa v 

skutočnosti na konci roka 2019 nachádzali, že suma 4491,05€ bola reálnymi peniazmi 

pripísaná na samostatný bankový účet RF až v roku 2020 a preto tieto peniaze aj chýbajú na 

bankovom účte našej obce. Tieto peniaze boli pripísané na účet až v januári 2020 ako 

vysvetlila, na základe kontroly z 20.1.2020 ani nemohli byť skôr pripísané, lebo toto 

vyčíslenie skôr neexistovalo. Na bankovom účte obce preto bolo v roku 2020 o 4491,05€ 

menej peňazí. To znamená, že na samostatnom účte RF je o sumu 4491,05€ viac. Toto sa 

vyrieši v ZÚ 2020, keď sa suma hospodárenia poníži o sumu 4491,05€ a tak bude na RF a na 

účte obce správna suma peňazí.  
Všetky predložené tabuľky tvoria prílohu k zápisnici. 

Po vysvetľovaní predložených tabuliek, viacerých otázkach a dlhšej diskusii, sa komisia 

dohodla, že tabuľka na str.11, Hospodárenie obce rok 2020, bude zmenená za aktuálne 

spracovanú tabuľku, ktorá bola komisii predložená. Na záver sa ešte p. Holota spýtal, či tie 

peniaze, ktoré chýbajú nie sú výsledkom zlého zaúčtovania, na čo mu p. Hrušová 

odpovedala, že v roku 2020 v čase pandémie sme nemali tak veľa faktúr a nebolo možné aby 

sa pomýlila. 

Peter Dinga sa spýtal p. Hrušovej, či z pohľadu rozpočtovníctva nenastala nejaká 

nezrovnalosť, zmena vo výdavkoch alebo príjmoch.   
Odpoveď na danú otázku od ekonómky nedostal, a tiež nerozumel, ako bolo povedané, že 

daná korekcia je preto, lebo sa nový stav rezervného fondu previedol až v januári 2020, preto 

musí byť zapojený do rozpočtovníctva. Túto skutočnosť sa mu podujal vysvetliť p. Jaroslav 

Holota, ktorý po opätovnom modelovaní presunov súm nedospel k záveru. S p. Petrom 

Dingom sa dohodli že danú situáciu si ešte raz namodelujú doma so všetkými podkladmi od 

p. Hrušovej a skúsia nájsť vysvetlenie. 

 
 



 

3. Rôzne 

Na záver predsedníčka FK poďakovala prítomným za účasť a ukončila rokovanie. 

 

Prílohy: 

1. Prezenčná listina 

2. Tabuľka RF - evidenčný účet v HK 

3. Tabuľka RF - samostatný účet v HK 

4. Tabuľka RF - evidovaný v Záverečnom účte - 2019-2020  

 

 

                                                                                                                                  

............................................ 

                                                                                                         Mgr. Daniela Kontinová 

                                                                                                                    predseda FK 
 

 
 
 


